

Dr. Sulaiman Al Habib Medical Services Group ("HMG")

Press Release

Financial Results: For the year ended 31 Dec 2024

مجموعة الدكتور سليمان الحبيب للخدمات الطبية ("المجموعة")

بيان صحفي

النتائج المالية: للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024م

Dr. Sulaiman Al Habib Medical Services Group ("HMG")

مجموعة الدكتور سليمان الحبيب للخدمات الطبياة ("المجموعة")

Riyadh, KSA, Sunday 16th February 2025:

الرياض، المملكة العربية السعودية، الأحد 16 فبراير 2025م:

Dr. Sulaiman Habib Medical Services Group has announced its financial results for the year ended 31 December 2024.

أعلنت مجموعة الدكتور سليمان الحبيب للخدمات الطبية عن نتائجها المالية السنوية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م.

Revenues: for the year 2024, revenues grew by 17.79% reaching SAR 11.20 billion, with an increase of SAR 1.69 billion as compared to SAR 9.51 billion for the previous year, as a result of the growth in revenue for all the group's segments during the year 2024.

الإيرادات: بلغ معدل نمو الإيرادات نسبة 17.79% خلال العام 2024م لتصل إلى 11.20 مليار ريال سعودي وبزيادة قدرها 1.69 مليار ريال سعودي وفي العام مليار ريال سعودي في العام السابق، نتيجة لاستمرار النمو في الإيرادات لكافة قطاعات المجموعة خلال العام 2024.

Revenue growth for the year 2024 was mainly driven by the growth in both hospital and pharmacy segments, due to the increase in the hospital segment's number of patients, which has a positive correlation with the pharmacy segment sales increase, as compared to the previous year. يعود النمو في الإيرادات خلال العام 2024م بشكل رئيسي للنمو في كل من قطاعي المستشفيات والصيدليات، نتيجة الزيادة في أعداد المراجعين في قطاع المستشفيات وتاثير ها الايجابي في زيادة مبيعات قطاع الصيدليات، وذلك مقارنة بالعام السابق.

It's worth to mention that the group announced the opening of Al-Fayhaa Hospital (Al-Fayhaa - Jeddah) and Shamal Al Riyadh Hospital (Al-Sahafa - Riyadh), where both projects are currently in the revenue ramp-up phase during their first operational year.

يشار أن المجموعة قد أعلنت عن افتتاح وتشغيل مستشفى الفيحاء (حي الفيحاء - جدة) ومستشفى شمال الرياض (حي الصحافة – الرياض) خلال العام، وكلاهما حاليًا في مرحلة تسارع النمو في الايرادات للسنة التشغيلية الأولى.

Earnings Before Interest, Taxes, Depreciation, and Amortization ("EBITDA") for the year 2024 increased by 17.58%, reaching SAR 2.98 billion, maintaining EBITDA margin at 26.57% compared to 26.61% in the previous year.

إرتفاع الربح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك والإطفاء ("EBITDA") خلال العام 2024م بنسبة نمو قدرها 17.58%، وحيث بلغ 2.98 مليار ريال سعودي كما بلغت نسبة هامش الربح "ABITDA" \$26.57 مقارنة بـ 26.61% في العام السابق.

Net income for the year 2024 increased by 13.16% to reach SAR 2.32 billion, net income margin reaching 20.67% versus 21.52% for the previous year. Net income increase was mainly driven by the revenue growth due to the increase in the number of patients and inpatient occupancy.

إرتفاع صافي الدخل خلال العام 2024م بنسبة قدرها 13.16%، ليصل إلى 2.32 مليار ربال سعودي فيما بلغت نسبة هامش صافي الدخل 20.67% مقارنة بـ 21.52% في العام السابق ، حيث ارتفع صافي الدخل بشكل رئيسي نتيجة لنمو الإيرادات، والزيادة في أعداد المراجعين ونسب الإشغال في أقسام التنويم.

Dr. Sulaiman Al Habib, Chairman of the Board of Directors at HMG, commented:

"HMG continues to pioneer the rapidly growing healthcare sector in the Kingdom, through delivering outstanding medical services, driven by our unwavering commitment to excellence, innovation, and patient-centric care. We are immensely proud to be driving our strategic growth plans and investing in our core capabilities, ensuring that quality and innovation remain at the forefront of our mission.

We successfully accelerated our expansion in 2024, driven by our solid foundation in delivering exceptional care and our outstanding ability to adapt to market demands. This has contributed to enhancing the availability of our services and extending their reach to a broader segment of the community.

We are proud to announce the successful completion and launch of six cutting-edge medical facilities across the Kingdom, a testament to our unwavering commitment to expanding access to world-class healthcare. These milestone projects include Al-Sahafa Hospital in Riyadh [the largest private hospital in the Kingdom] alongside with Al-Fayhaa Hospital in Jeddah [as the group's first endeavor in the Western Region], the Women's Health Hospital in Riyadh, an expanded outpatient clinic in Qassim, and two state-of-the-art medical centers in Buraidah and KAEC.

By bringing advanced medical expertise, innovative treatments, and patient-centered care closer to communities nationwide, we are redefining the healthcare landscape and setting new benchmarks for excellence. These achievements reinforce our dedication to continuous development, improving health outcomes, and shaping the future of medical care in the Kingdom.

During 2024, we achieved robust performance underpinned by our strategic focus and effective execution of growth initiatives. Revenue increased by 17.79%, driven by higher patient volumes and improved inpatient occupancy. As a result, net income rose by 13.16% year-over-year to SAR 2.32 billion.

تعليقاً على هذه النتائج، قال الدكتور سليمان الحبيب، رئيس مجلس الدارة المجموعة:

"تواصل المجموعة ريادتها في قطاع الرعاية الصحية في المملكة، من خلال تقديم خدمات طبية مميزة، مستندين إلى التزامنا الراسخ بالتميز والابتكار، ووضع المراجعين في مقدمة أولوياتها. نحن فخورون للغاية بالمضي قدماً في تحقيق خططنا الاستراتيجية للنمو، واستثماراتنا المستمرة في تعزيز قدراتنا الأساسية، بهدف الحفاظ على الجودة والابتكار في مجال الرعاية الصحية.

نجحنا في تسريع وتيرة توسعنا خلال عام 2024م بفضل أسسنا الراسخة في تقديم رعاية متميزة، وقدرتنا الفائقة على التكيف مع متطلبات السوق، مما أسهم في تعزيز توفر خدماتنا وتوسيع نطاق وصولها إلى شريحة أوسع من المجتمع.

نفخر بالإعلان عن إنجاز بارز تمثّل في استكمال وافتتاح ست منشات طبية متطوّرة في مختلف أنحاء المملكة، في خطوة تؤكّد التزامنا الراسخ بتوفير رعاية صحية بمعايير عالمية. تشمل هذه المشروعات الرائدة مستشفى الصحافة في الرياض [أكبر مستشفى خاص في المملكة] إلى جانب مستشفى الفيحاء في جدة [أول مشروع يفتتح للمجموعة في المنطقة الغربية]، ومستشفى صحة المرأة في الرياض، وعيادة خارجية موسّعة في القصيم، إضافة إلى مركزين طبيين حديثين في بريدة ومدينة الملك عبدالله الاقتصادية.

ومن خلال ما نقدّمه من خبرات طبية رائدة، وعلاجات مبتكرة، ورعاية شاملة تتمحور حول المراجع، نعيد رسم مشهد الرعاية الصحية ونرسخ معايير جديدة للتميز. إن هذه الإنجازات تجسّد التزامنا بالتطوير المستمر، وتؤكد عزمنا على المضي قدمًا نحو مستقبل واعد للرعاية الطبية في المملكة.

خلال عام 2024، حققنا أداءً قويًا مدعومًا بتركيزنا الاستراتيجي والتنفيذ الفعال لمبادرات النمو. ارتفعت الإيرادات بنسبة 17.79%، مدفوعةً بزيادة أعداد المراجعين وتحسّن معدلات إشغال الأسرة. ونتيجةً لذلك، ارتفع صافي الدخل بنسبة 13.16% على أساس سنوي ليصل إلى 2.32 مليار ريال سعودي.

In line with our shareholder value strategy, the dividend payout ratio stood at 72.11% for the year. This decision underscores our responsible capital allocation approach, steady focus on strategic expansion, and efforts to meet patient needs while delivering sustainable returns to our stakeholders.

تماشيًا مع استراتيجيتنا الهادفة إلى تعظيم قيمة المساهمين، بلغ معدل توزيع الأرباح خلال السنة 72.11%. ويؤكد هذا القرار نهجنا المسؤول في تخصيص رأس المال، وتركيزنا المستمر على التوسع الاستراتيجي، وجهودنا لتلبية احتياجات المراجعين مع تحقيق عوائد مستدامة لجميع أصحاب المصلحة.

Our unwavering commitment to excellence in healthcare is driven by our highly skilled professionals and their lasting dedication to delivering the highest standards of care. We support a dynamic workplace culture that champions expertise, embraces diversity, and prioritizes continuous learning, empowering our workforce to innovate and excel. With a team of over 20K employees representing more than 85 nationalities, we foster an environment where knowledge, collaboration, and professional growth thrive, ensuring that our patients receive world-class healthcare.

تجسّد التزامنا الراسخ بالتميّز في الرعاية الصحية من خالال كوادرنا المؤهلة تأهيلاً عاليًا وشغفهم المستمر لتقديم أعلى معايير الرعاية. نحن نحرص على بناء بيئة عمل ديناميكية تُعزز الخبرة، والتنوّع، والتعلم المستمر، مما يمكّن موظفينا من الابتكار والتميّز. ويضم فريقنا أكثر من 20 ألف موظف من أكثر من ويضم فريقنا أكثر من يرسّخ ثقافة قائمة على المعرفة والتعاون والنمو المهني، لضمان تقديم رعاية صحية عالمية المستوى لمراجعينا.

This year marked a major milestone in our sustainability journey with the release of our first ESG report, highlighting our commitment to responsible and sustainable business practices. By integrating sustainability into our growth strategy, we ensure that our success creates long-term value for all stakeholders.

شهد هذا العام إنجازًا مهمًا في مسيرتنا نحو الاستدامة من خالال إصدار أول تقرير لـ "الحوكمة البيئية والاجتماعية وحوكمة الشركات (ESG)" ، مما يعكس التزامنا بتبني ممارسات أعمال مسؤولة ومستدامة. ومن خلال دمج الاستدامة في استراتيجيتنا للنمو، نحرص على أن يسهم نجاحنا في تحقيق قيمة مستدامة لجميع أصحاب المصلحة.

Looking ahead, HMG is well-positioned to seize new growth opportunities and further strengthen its role in the transformation of the healthcare sector in line with Saudi Vision 2030. We remain committed to expanding our operations, enhancing performance, and achieving our long-term vision of being the most trusted provider of medical excellence and exceptional patient care worldwide.

نحن مستعدون للاستفادة من فرص النمو الواعدة وتعزير دورنا في تحوّل قطاع الرعاية الصحية بما يتماشى مع رؤية المملكة 2030. نواصل التزامنا بتوسيع عملياتنا، وتحسين الأداء، وتحقيق رؤيتنا طويلة المدى لنكون المزود الأكثر ثقة في تقديم التميز الطبي وتجربة رعاية صحية عالمية المستوى.

We deeply appreciate the ongoing support of our government in advancing the nation's healthcare sector, as well as the trust and dedication of our team, valued patients, business partners, and shareholders. Their contributions remain essential in shaping the future of healthcare.

نثمّن الدعم المستمر من حكومتنا في تطوير قطاع الرعاية الصحية الوطني، كما نُقدّر ثقة وتفاني فريق عملنا، ومراجعينا الكرام، وشركائنا في الأعمال، ومساهمينا، الذين كان لهم دور أساسي في رسم مستقبل الرعابة الصحية.



Financial Highlights

أبرز النتائج المالية

- Revenue increased by 17.79% to SAR 11.20 billion.
- Earnings Before Interest, Taxes, Depreciation, and Amortization ("EBITDA") improved by 17.58% to SAR 2.97 billion.
- Net income increased by 13.16% to SAR 2.32 billion.
- ارتفعت الإيرادات بنسبة 17.79% لتصل إلى 11.20 مليار ريال سعودي
- إرتفاع الربح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك والإطفاء بنسبة 17.58% لتصل إلى 2.97 مليار ريال سعودي.
- ارتفاع صافي الدخل بنسبة 13.16% إلى 2.32 مليار ريال سعودي.

Key Operational Highlights

various specialties.

أبرز النتائج التشغيلية

- The Group launched the largest and most advanced private healthcare facility in the Kingdom at Al-Sahafa Hospital in northern Riyadh, with a built-up area exceeding 400K square meters. This integrated hospital features cutting-edge medical technologies and advanced services to offer comprehensive care in line with the highest international standards, meeting patients' needs across various specialties.
- The Group also inaugurated Al-Fayhaa Hospital in Jeddah [first project in the Western Region] with a built-up area exceeding 220K square meters. This integrated facility is designed to offer comprehensive healthcare services in line with the highest medical standards, meeting patients' needs across
- HMG opened the Women's Health Hospital in Riyadh, featuring a built-up area of 60K square meters and a high capacity to deliver comprehensive healthcare services that meet the needs of women at every stage of life, including maternity care.
- The outpatient clinics at Qassim Hospital were also expanded, adding a built-up area of 15K square meters. This enhancement aims to boost the hospital's capacity to provide specialized medical services, reflecting the Group's ongoing commitment to upgrading its facilities and improving the quality of healthcare.

- أطلقت المجموعة أكبر وأحدث منشأة رعاية صحية خاصة في المملكة في مستشفى الصحافة بشمال الرياض، بمسطح بناء يزيد على 400 ألف متر مربع. وتُعد هذه المنشأة الصحية مركزًا متكاملًا يضم أحدث التقنيات الطبية والخدمات المتقدمة، لتقديم رعاية صحية شاملة تواكب أعلى المعايير العالمية وتابي احتياجات المراجعين في مختلف التخصصات.
- افتتحت المجموعة مستشفى الفيحاء في جدة، وهو أول مشروع تطلقه المجموعة في المنطقة الغربية، بمسطح بناء يتجاوز 220 ألف متر مربع. حيث يُعد المستشفى منشأة متكاملة تهدف إلى تقديم خدمات رعاية صحية شاملة، بما يواكب أعلى المعايير الطبية ويلبى احتياجات المراجعين في مختلف التخصصات.
- افتتحت المجموعة مستشفى صحة المرأة في الرياض، بمسطح بناء يبلغ 60 ألف متر مربع، وبطاقة استيعابية عالية، لتقديم خدمات صحية متكاملة تابي احتياجات المرأة في مختلف مراحل حياتها، بما في ذلك خدمات الرعاية للولادة.
- كما تم توسيع العيادات الخارجية في مستشفى القصيم، بمسطح بناء يبلغ 15 ألف متر مربع، وذلك لتعزيز قدرة المستشفى على تقديم خدمات طبية متخصصة، مما يعكس الترام المجموعة المستمر بتطوير مرافقها والارتقاء بجودة الرعاية الصحية.

- HMG opened two new medical centers in Buraidah and King Abdullah Economic City, offering comprehensive primary healthcare services that meet the highest standards of quality and excellence.
- افتتحت المجموعة مركزين طبيين جديدين في مدينة بريدة ومدينة الملك عبدالله الاقتصىدية، بهدف تقديم خدمات رعاية صحية أولية وفق أعلى معايير الجودة والتميز.
- We partnered with two leading institutions University Hospitals Birmingham NHS Foundation Trust and Guy's and St Thomas' NHS Foundation Trust to enhance medical education and provide specialized training opportunities for our doctors.
- وقعت المجموعة اتفاقيات تعاون مع اثنتين من أبرز المؤسسات، وهي مؤسسة مستشفيات جامعة برمنغهام التابعة لهيئة الخدمات الصحية الوطنية ومؤسسة مستشفيات جايز وسانت توماس التابعة لهيئة الخدمات الصحية ، بهدف الارتقاء بمستوى التعليم الطبي وتوفير برامج تدريبية متخصصة لأطباء المجموعة.
- "Top Employer" Award in the Private Sector; His Royal Highness Prince Mohammed bin Abdulrahman bin Abdulaziz, Deputy Governor of Riyadh, honoured Dr. Sulaiman Al Habib Medical Group (HMG) with the "Top Employer" award in the private sector, recognizing its efforts in recruiting, employing, and developing national talent.
- جائزة "الجهة الأكثر توظيفاً" في القطاع الخاص، كرّم صحاحب السمو الملكي الأمير محمد بن عبدالرحمن بن عبدالعزيز، نائب أمير منطقة الرياض، مجموعة الدكتور سليمان الحبيب الطبية بجائزة "الجهة الأكثر توظيفاً" في القطاع الخاص، تقديرًا لجهودها في استقطاب وتوظيف وتطوير الكفاءات الوطنية.
- "Making Life" Kidney Transplant Initiative; In partnership with Al Rajhi Bank, HMG successfully performed 91 kidney transplants at a total cost of SAR 18 million under a philanthropic initiative called "Making Life."
- مبادرة "صناعة حياة" لزراعة الكلى، نجحت المجموعة، بالتعاون مع مصرف الراجحي، في إجراء 91 عملية زراعة كلى بتكلفة إجمالية بلغت 18 مليون ريال، ضمن مبادرة إنسانية حملت شعار "صناعة حياة".
- Platinum Medical Sponsorship for Riyadh Season 2024; HMG continued its role as the Platinum Medical Sponsor of Riyadh Season 2024 for the fifth consecutive year, providing medical support for high-profile events such as the 2024 Formula 1 Saudi Arabian Grand Prix and the Saudi Games.
- الرعاية الطبية البلاتينية لموسم الرياض 2024، واصلت المجموعة دورها كراع طبي بلاتيني لموسم الرياض 2024، للعام الخامس على التوالي، بما يشمل تقديم الدعم الطبي للفعاليات البارزة مثل سباق جائزة السعودية الكبرى للفورمولا 1 للعام 2024، ودورة الألعاب السعودية.



Summary Financials

القوائم المالية المختصرة

Statement of Position (SAR billion)	كما في 31 ديسمبر 2023 As of 31 Dec 2023	كما في 31 ديسمبر 2024 As of 31 Dec 2024	ا لميزانية العمومية (مليار ريال سعودي)
Current Assets	4.14	5.32	الأصول المتداولة
Investment in Associates and others	0.20	0.17	استثمارات في شركات زميلة وغيرها
Investments in equity instruments – Sukuk	0.30	0.30	استثمار ات في أدوات حقوق ملكية ــ صكوك
Property and Equipment	11.16	14.77	ممتلكات ومعدات
Total Assets	15.80	20.56	إجمالي الموجودات
Current Liabilities	3.30	4.16	المطلوبات المتداولة
Non-Current Liabilities	5.73	8.78	المطلوبات غير المتداولة
Equity attributable to equity holders of the parent	6.49	7.18	حقوق الملكية العائدة للمساهمين في الشركة الأم
Non-controlling interests	0.28	0.44	حقوق الملكية غير المسيطرة
Total Liabilities and Equity	15.80	20.56	اجمالي المطلوبات وحقوق الملكية
Income Statement (SAR billion) For the year ended	31 ديسمبر 2023 31 Dec 2023	31 دىسىمبر 2024 31 Dec 2024	بيان الدخل (مليار ريال سعودي) للسنة المنتهية
Revenue	9.51	11.20	الإيرادات
Cost of revenue	(6.24)	(7.46)	تكلفة الإيرادات
Gross profit	3.27	3.74	إجمالي الربح
Selling and marketing expenses	(0.40)	(0.50)	مصاريف بيع وتسويق
General and administrative expenses	(0.77)	(0.89)	مصاريف عمومية وادارية
Operating income	2.10	2.35	الدخل من العمليات
Other income	0.12	0.20	إيرادات أخرى
Share of income of associates	0.02	0.02	حصة الشركة في أرباح شركات زميلة
Finance costs	(0.07)	(0.16)	تكاليف تمويل
EBT and before non-controlling interests	2.17	2.41	الدخل قبل الزكاة و حقوق الملكية غير المسيطرة
Zakat	(0.07)	(0.04)	الزكاة
Income before non-controlling interests	2.10	2.37	الدخل قبل حقوق الملكية غير المسيطرة
Non-controlling interests	(0.05)	(0.05)	حقوق الملكية غير المسيطرة
Net income*	2.05	2.32	صافي الدخل *
*Attributable to Equity holders of the Parent			
Cash Flow Statement (SAR billion)	31 دیسمبر 2023	31 دیسمبر 2024	بيان التدفقات النقدية (مليار ريال سعودي)
For the year ended	31 Dec 2023	31 Dec 2024	للسنة المنتهية
Net cash from operating activities	3.24	2.97	صافي النقد من الأنشطة التشغيلية
Net cash used in investing activities	(3.49)	(3.78)	صافي النقد المستخدم في الأنشطة الاستثمارية
Net cash from financing activities	0.12	1.08	صافي النقد من الأنشطة التمويلية
Cash and cash equivalents at the beginning of the year	2.75	2.62	النقد و ما يماثله في بداية السنة
Cash and cash equivalents at the end of the year	2.62	2.89	النقد وما يماثله في نهاية السنة



About Dr. Sulaiman Al Habib Medical Services Group

نبذة عن مجموعة الدكتور سليمان الحبيب للخدمات الطبية

Dr. Sulaiman Al Habib Medical Services Group (HMG) is a private integrated healthcare provider for more than 30 years with a track record for developing and operating healthcare facilities, pharmacies, and associated services inside and outside the Kingdom of Saudi Arabia.

HMG is a pioneer company in healthcare solutions, technology, and systems. HMG offers comprehensive healthcare that is patient-centric and supported by investment in first-class human capital, medical research, education, and training. HMG consistently achieves industry-leading satisfaction rates through its specialized healthcare services.

HMG is listed on Saudi Exchange Market ("Tadawul") under the ticker symbol:

SULAIMAN ALHABIB: 4013

مجموعة الدكتور سليمان الحبيب للخدمات الطبية هي شركة رعاية صحية متكاملة خاصة تملك سجلًا حافلًا من النجاحات في تطوير وتشغيل مرافق الرعاية الصحية والصيدليات والخدمات المرتبطة بها لأكثر من 30 عاماً، داخل وخارج المملكة العربية السعودية.

وتعتبر مجموعة الدكتور سليمان الحبيب للخدمات الطبية من الشركات الرائدة في مجال حلول وتقنيات وأنظمة الرعاية الصحية. إذ تقدم المجموعة الرعاية الصحية الشاملة، والتي تتمحور حول المراجع ومدعّمة بأعلى مستويات الاستثمار في رأس المال البشريّ والبحث العلمي والتعليم والتدريب الطبيّ. كما تحقق المجموعة وباستمرار معدلات رضا رائدة وذلك عبر خدمات الرعاية الصحية التخصصية.

مجموعة الدكتور سليمان الحبيب للخدمات الطبية مدرجةٌ في شركة السوق المالية السعودية ("تداول") تحت الرمز:

سليمان الحبيب: 4013

Investor Relations Enquiries

Investor Relations Department
Dr. Sulaiman Al Habib Medical Services Group
Tel: +966 11 525 9999 Ext: 4919
Email:

investor.relations@drsulaimanalhabib.com
P.O. Box 301578
Riyadh 11372, Kingdom of Saudi Arabia
HMG IR Website

علاقات المستثمرين والاستفسارات

إدارة علاقات المستثمرين

مجموعة الدكتور سليمان الحبيب للخدمات الطبية هاتف: 4919

البريد الإلكتروني:

investor.relations@drsulaimanalhabib.com

ص.ب: 301578

الرياض 11372، المملكة العربية السعودية

موقع علاقات المستثمرين

Disclaimer and important information in relation to this presentation

The information in this press release ("Press Release") has been prepared for general use purposes only, and is not necessarily comprehensive as it has not been independently verified, neither is it considered or constitutes part of any invitation or inducement to engage in any investment activity, nor does it constitute an offer or solicitation to buy or subscribe for any Securities in the Kingdom of Saudi Arabia ("KSA), and does not constitute an offer, invitation or recommendation in connection with purchase, ownership or sale of any securities of Dr. Sulaima Habib Medical Services Group Company (the "Company" or "HMG"), and no warranty, express or implied, is made as to the accuracy, completeness, or correctness of the information or opinions contained in this Press Releases by the Company, and no person or legal entity should rely for any purpose on the information contained in this Press Release. Any assumptions, views or opinions contained in this Press Release entity as of the date indicated and are subject to change without notice, and information contained in this Press Release related to past performance is not an indication of future performance, and is not intended to precide actual results, and no assurances are given with respect thereto.

This Press Release may include statements that are or may be considered "forward-looking statements" regarding the Company's financial position, results of operations and business, and certain of the HMG's plans, expectations, assumptions, and objectives, which are for general update only and do not constitute an invitation or inducement to engage in any investment activity; it does not constitute an offer or invitation to buy or subscribe to any securities in the KSA and does not constitute an offer, invitation or recommendation in connection with purchase, ownership or sale of

This Press Release may include statements that are or may be considered "forward-looking statements" regarding the Company's financial position, results of operations and business, and certain of the HMG's plans, expectations, assumptions, and objectives, which are for general update only and do not constitute an invitation or inducement to engage in any investment activity. It does not constitute an offer, invitation to buy or subscribe to any securities in the KSA and does not constitute an offer, invitation or recommendation in connection with purchase, ownership or sale of any securities of HMG. The information contained in this Press Release, including but not limited to forward-looking statements, is current as of the date of this Press Release and is not intended to provide any assurances about future outcomes. HMG expressly releases itself from any obligation or undertaking to publish any updates or revisions to this Press Release, including financial statements or forward-looking statements, that may arise as a result of the emergence of new information or the occurrence of future events or otherwise, unless required by applicable laws and regulations. This Press Release should not be construed by anyone as financial, tax, or investment advice. Neither HMG nor any of its directors or employees shall be liable for any direct or indirect loss or damage that any person may incur as a result of relying on this Press Release including the forward-looking statements.

إخلاء المسؤولية ومعلومات مهمة فيما يتعلق بهذا المستند

المعلومات الواردة في هذا البيان الصحفي ("الييان الصحفي") هي لأغراض الاستخدام العام فقط وليست بالضرورة شاملة حيث لم يتم التحقق منها بشكل مسئقل، كما أنها لا تعتبر أو تشكل جزءاً من أي دعوة أو حافز للدخول في أي نشاط استثماري، ولا تشكل عرضاً أو دعوة الشراء أو الإكتئاب في أي أوراق مالية في المملكة العربية السعونية ("المملكة")، ولا تعتل عرضاً أو دعوة أو توصية فيما يتعلق بشراء أو تملك أو بيع أي أوراق مالية خلصة بشركة مجموعة الدكتور سليمان الحبيب للخدمات الطبية ("المجموعة")، ولا تقدم المجموعة أي ضمان، صريحاً أو ضعفياً، بخصوص نقة أو أكتمال أو صحة المعلومات أو الأراء الواردة في هذا البيان الصحفي، كما لا ينبغي لأي شخص أو كيان قانوني الاعتماد لأي غرض على المعلومات الواردة في هذا البيان الصحفي.

أي افتراضنت أو وجهات نظر أو آراء ترد في هذا البيان المسحقي فهي تمثّل افتراضنت أو وجهات نظر أو آراء المجموعة اعتباراً من التّابر يخ المحدد وتخصّع للتغيير دون إشعار سابق، و لاتعد المعلومات الواردة في هذا البيان المسحقي المتعلقة بالأداء في الماضي مؤشراً على الأداء في المستقبل، كما لاتينف إلى التنبز بالنتاج الفعلية وليس هنك أي ضمانات في هذا الشأن.

قد يتضمن هذا البيان الصحفي بهانات تمثل، أو يمكن اعتبارها "بهانات مستقبلية" فيما يتحلق بالمركز المأبي للشركة ونتائج العمليات والأعمال ويعض خطط المجموعة وترقعاتها وافتراصاتها وأدافها، والتي مع لأغراض التعريف فقط رلا تشكل أو تعتبر دعوة أو دعوة أو توصية فيما يتغلق بنشاط استثماري، ولا تمثل عرضاً أو دعوة أو توصية فيما يتغلق بشراء أو تملك أو بين عن المستقبلة على بشراء أو تملك أو بين المستقبلة بالمستقبلة على المستقبلة على المستقبلة على المستقبلة أو أمن من منزيها أو مؤطفة المستقبلة أو أمن المستقبلة ألى المستقبلة ا

